
參加者同意參與本活動受以下條款及細則約束： 

 

 每張有效的 VR 體驗券只限 1 位參加者參與。 

 VR 體驗券不得重覆使用或兌換現金或其他禮品。  

 參加者不可在活動期間換人。 

 參加者必須根據 VR 體驗券之指定日期及時間到登記處登記（以 HKT 的時鐘為準），逾期無

效。  

 參加者必須出示 VR 體驗券正本。若有塗污、損毀，恕不接受，影印本無效。  

 若參加者遺失、損毀或因任何原因未能出示 VR 體驗券，恕不補發。  

 6 歲或以上人士方可參加 VR 體驗活動（Knockout League）；12 歲或以上人士方可參加 VR 體

驗活動（Front Defense）；13 歲或以上人士方可參加 VR 體驗活動（Roller Coaster）。  

 VR 體驗券按先到先得的方式派發。  

 參加者必須依從工作人員指示，否則參加者會被要求離開。  

 如活動當日遇上 1 號或 3 號強風信號、黃色或紅色暴雨警告信號，活動將照常開放；如活動

開始前懸掛八號或以上烈風/暴風信號、黑色暴雨警告信號，活動會暫停開放直至另行公佈；

如活動進行期間懸掛八號或以上烈風/暴風信號，活動會暫停開放直至另行公佈。請留意

Smart Living Facebook 專頁之公佈。 

 參加者必須確保適合參與此活動。患有感冒、發燒、傷風咳嗽、心臟病、骨骼及肌肉損傷或

患有隱性疾病人士請勿參加。 

 參加者參與此活動須自行承受風險。Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited (「HKT」) 對

此活動引致及有關的損失、損害或賠償不會承擔任何負責。參加者若損毀場地設施，HKT 保

留權利要求賠償。 

 參加者必須自行看管個人財物及注意安全。  

 請勿攜帶食物和飲品進入體驗區內。  

 HKT 保留最終決定權及有權修改活動時間、內容、條款及細則，而毋須事先通知參加者。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Participants agree that participation in this activity is subject to the following terms & conditions: 

 

 Each valid VR Experience Ticket entitles one participant to participate only. 

 VR Experience Ticket cannot be reused or redeemed for cash or any other gifts. 

 Each participant cannot be swapped during this activity. 

 Participants must register at the registration counter according to the date and time shown on the 

VR Experience Ticket (based on HKT’s clock). Expired tickets will not be accepted. 

 Participants must present their original copies of the VR Experience Ticket. Defaced, damaged 

tickets or photocopies will not be accepted. 

 In the event that the participant is unable to present the VR Experience Ticket due to loss, damage 

or any other reasons, no replacement ticket will be issued. 

 Knockout League of VR Experience is available for participants aged 6 or above. Front Defense of VR 

Experience is available for participants aged 12 or above. Roller Coaster of VR Experience is 

available for participants aged 13 or above. 

 The VR Experience Ticket will be distributed on a first-come first served basis. 

 Participants must follow the instructions of the staff of the activity, otherwise they may be asked to 

leave the session. 

 When Tropical Cyclone Warning Signal No. 1 or 3, or Amber or Red Rainstorm Warning Signal is 

hoisted, the activity will remain open. When Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above, or 

Black Rainstorm Warning Signal is hoisted before the opening hours, the activity will be closed until 

further announcement. When Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above is hoisted during the 

opening hours, the activity will be closed until further announcement. Please refer to Smart Living 

Facebook page for announcement. 

 Participants must ensure that they are fit to participant in this activity. Participants who suffer from 

influenza, fever, heart diseases, bone/muscle injuries or underlying diseases must not participate in 

the activity. 

 Participants join the activity at their own risk. Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited (‘’HKT’’) 

accepts no responsibility for losses, damages or liabilities arising from and in connection with this 

activity. HKT reserves the right to seek compensation in case of any damages or losses of the 

facilities and / or appliance caused by the Participants. 

 Participants must take care of their own personal belongings and safety. 

 No food or drink is allowed in the Experience Zone. 

 HKT reserves the right to final decision and has the right to change or amend the activity schedule, 

content, and these terms & conditions without prior notice to participants.  

 


